
Bestyrelsesmøde d.16-10-24 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Jørgen, Lars Lykke, Lars Bo, Anna Lise, Henrik og Tina.  
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Alle fraflytninger og indflytninger kører nu 
elektronisk fra vores kontor. Der er kommet klager over tøjvask efter kl. 23.00, 
og der henstilles til at alle beboer vasker indenfor hvad der står i vores 
husorden. Heri står: ”Af hensyn til natteroen må maskiner kun benyttes i 
tidsrummet mellem kl. 06.00 og 23.00. Boremaskine og andre meget 
støjende maskiner dog kun mellem kl. 08.00 og 19.00.” Fællesområderne i 
vores kældre skal ikke bruges til opbevaring af private ting. Har man et 
kortvarigt opbevarings-problem, kan man muligvis få hjælp ved at kontakte 
varmemester Lars. Der bliver lavet en plan over hvordan vi får en bedre og 
mere blomsterrig ”vild med vilje have”  
 

4. Information fra formand: Budgetmøde 10-12-24 kl.16.00. Opfordring til at 
sikre sig, at affaldsposen er ordentlig tæt eller læg den i en spand, når den 
bæres ned i molokken for at undgå spild på trapperne. 
 

5.  Julehygge med gløgg & æbleskiver afholdes vanen tro i ”Generatoren” d. 29-
11-24 kl. 16.00  
 

6.  Problemer med utætte vinduer og evt. henlæggelser hertil: Tages op til 
kommende budgetmøde. 
 

7. Bordet rundt: Et område på en væg i kælderen i nr. 17, skal males om.  
 

8. Evt. Ingenting til dette punkt. 
 

9. Næste møde bliver 18-01-25 kl. 16.30 
 

Referent Tina. 
 


